
Bona nit, com us havia avançat aquest matí, avui estàvem citats per la 

inspecció de treball junt  a la conselleria d'educació per a que acreditara les 

actuacions implementades, en resposta a la providència de 15 de juliol de 
2015,  per a ajustar la distribució de jornada del personal no docent a la 

normativa vigent en aquesta matèria. 
Per part de la Conselleria han assistit el Secretari Territorial de València, Joan 

Carles Molla i la Cap de Servei de Gestió de Plantilles Docents, Eva Simó. De la 
part del sindicat, la  responsable de Salut Laboral, Encarna Garcia, la 

responsable d'organització, Cristina Costart, la nostra advocada, Núria Jjordan 
i jo mateix. 

 
Com tot@s vosaltres ja sabíeu de bestreta, els representants de la conselleria 

no han pogut acreditar cap actuació, de fet no han pogut presentar ni tan sols 
una resolució amb l'aprovació de cap ni una distribució de jornada del nostre 

col·lectiu i s'han limitat a posar excuses explicant que ells han seguit 
escrupolosament tot el procediment fins a on estava a les seues mans, o el que 

és el mateix, esperant resposta de la Mesa Tècnica. Però el ben cert és que a la 

darrera mesa (24/11/15) tampoc no aportaren cap document. 
 

Com a única documentació han aportat les al·legacions de STAS a les 
propostes de jornada dels centres i un document-resum (perquè de les meses 

tècniques no s'alcen actes) de la mesa tècnica de 24 de novembre. 
 

No entraré en detalls perquè no és necessari, i no cal compartir mala sang, 
però al remat l'inspector de treball els ha dit amb claredat que l'estructura de 

l'administració pública i la complicació dels procediments no poden ser l'excusa 
per a incomplir la normativa vigent perquè això deixa totalment desemparada 

la plantilla. 
 

A més a més, ha lamentat expressament no ser competent per a poder 
sancionar directament una administració perquè això resultaria més expeditiu. 

Encara així, ha explicat que hi ha qui fa un requeriment del requeriment però 

ell no va a seguir eixe camí puix entén que aquest tipus d'actuació palesa una 
certa resignació i l'acceptació implícita del desempar com a inevitable. 

 
Per això,  ha dit els representants de conselleria que s'havien de quedar per a 

donar-los un document, el qual ens havien de facilitar a nosaltres, en el qual 
els donava un termini ben curt per a actuar. 

 
Així mateix, els ha requerit expressament que pugen tan alt com siga 

necessari en l'organigrama de l'administració per a aconseguir una resposta 
ajustada i efectiva. A més, els ha advertit que en no atendre el seu 

requeriment els procediments que s'obrin són molt més perillosos per a la 
conselleria perquè arribats a aquesta situació ja es pot acudir als tribunals i 

presentar una demanda massiva instada pel sindicat. 
 

Com a punt final, l’inspector va tancar la sessió lamentant que aquesta situació 

suposa carregar el personal les actuacions necessaries per a garantir el 
compliment de la normativa. 


